

聖徒交通 Announcements

一、誠摯地歡迎第一次來聚會的弟兄姊妹和朋友們，願您在這裡與我們同享神家的愛與交通。

We sincerely welcome all brothers, sisters and friends. We wish you enjoy the love and fellowship in God's house.

二、週三教會禱告聚會盼望主興起更多禱告勇士，一同來到主寶座前敬拜與祈求。

May God raise more prayer warriors to pray before His throne for the blessings of His church in our Wednesday night prayer meeting.

三、本週五晚間讀經聚會將交通馬可福音第四章，歡迎弟兄姊妹一同來分享主的話。(晚六時四十五分同享晚餐)

We will share the book of Mark chapter 5 on the upcoming Friday night. We welcome all brothers and sisters to join us.

本週五聚會地點如下 Friday's meeting place will be at:
First Baptist Church of Walnut Valley
(between Lemon Ave. and Pierre Rd.; 請上二樓 Second Floor)

四、我們將在十二月二十日(週六)晚間舉行音樂福音聚會，請拿福音單張邀請親友參加。在詩班服事的弟兄姊妹會後留下練習。

A musical gospel meeting will be held in the evening of December 20, Saturday. All choir members please stay after lunch for practice.

五、會後請留下一同享用愛筵並一同將整理聚會場所。
Please join us for lunch after the meeting as well as clean up.

聖迦谷基督徒聚會 Christian Assembly of San Gabriel Valley (東區 East)



主日敬拜聚會

Sunday Worship

9:30a.m.	預備及禱告	Preparation and Pray
10:00a.m.	擘餅聚會	Breaking of Bread
	福音班	Gospel Class
10:45a.m.	信息聚會	Message Meeting
	兒童主日學	Sunday School

週三禱告聚會

Wednesday Prayer Meeting

7:30p.m.	敬拜及代禱	Worship and Pray
----------	-------	------------------

週五讀經聚會

Friday Bible Study Meeting

7:30p.m.	聚會	Worship and Study
----------	----	-------------------

Sunday 主日: 20121 Alisu Court, Walnut, CA 91789

Wednesday 週三: 20442 Prestina Way, Walnut, CA 91789

Friday 週五: 20425 La Puente Road, Walnut, CA 9178

Tel: (909) 468-5652 / (626) 592-0907

Website: www.casgv.org; E-mail: casgv@aol.com

二〇〇三年十二月七日

主 日 敬 拜 聚 會

一、擘餅聚會： 沈保羅，錢弘

『你們也應當如此行，為的是記念我。』（路廿二 19）

二、信息聚會：

領詩：錢弘 翻譯：梁殷宗宣

講員：梁家聲 報告：沈保羅

信息：作見證

詩歌：22, 611

約 4:28 那婦人就留下水罐子、往城裏去、對眾人說、

約 4:29 你們來看、有一個人將我素來所行的一切事、都給我說出來了、莫非這就是基督麼。

可 5:18 耶穌上船的時候、那從前被鬼附著的人、懇求和耶穌同在。

可 5:19 耶穌不許、卻對他說、你回家去、到你的親屬那裏、將主為你所作的、是何等大的事、是怎樣憐憫你、都告訴他們。

約 1:40-42

40 聽見約翰的話、跟從耶穌的那兩個人、一個是西門彼得的兄弟安得烈。

41 他先找著自己的哥哥西門、對他說、我們遇見彌賽亞了、（彌賽亞繙出來、就是基督。）

42 於是領他去見耶穌。

徒 22:15 因為你要將所看見的、所聽見的、對著萬人為他作見證。

約一 4:14 父差子作世人的救主、這是我們所看見且作見證的。

December 7, 2003

SUNDAY WORSHIP

BREAKING OF BREAD: Paul Shen, Joseph

"Do Ye This in Remembrance of Me." (Luke 22:19)

MESSAGE MEETING:

Song Leader: Joseph Chien; Interpreter: Michelle Liang

Message: Timothy Liang; Announcer: Paul Shen

Sermon: WITNESS

Hymn: 22, 611

John 4:28 Then, leaving her water jar, the woman went back to the town and said to the people,

John 4:29 "Come, see a man who told me everything I ever did. Could this be the Christ?"

Mk 5:18 As Jesus was getting into the boat, the man who had been demon-possessed begged to go with him.

Mk 5:19 Jesus did not let him, but said, "Go home to your family and tell them how much the Lord has done for you, and how he has had mercy on you."

Joh 40 Andrew, Simon Peter's brother, was one of the two who heard what John had said and who had followed Jesus.

Joh 41 The first thing Andrew did was to find his brother Simon and tell him, "We have found the Messiah" (that is, the Christ).

Joh 42 And he brought him to Jesus.

Acts 22:15 You will be his witness to all men of what you have seen and heard.

1Jo 4:14 And we have seen and testify that the Father has sent his Son to be the Savior of the world.